
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk 

Algemene informatie 
 
• Vragensteller: Shirley Horváth, GroenLinks 

• Onderwerp/vergaderstuk: Nota evenementenbeleid 2023 

• Vergaderdatum: 30 november 2023 

• Portefeuillehouder: F. Stip 

• Datum indiening vraag: 30 november 2023 

• Datum ontvangst antwoord: 30 november 2023 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Kunt u aangeven welke concrete acties worden afgesproken om duurzaamheid op het gebied van 

bijvoorbeeld het gebruik van de fiets, het ov, verminderen van energieverbruik, 

transportvermindering, een kleinere CO2 voetafdruk en het aanbieden van vegetarische en 

biologische producten verder te stimuleren? 

Antwoord 1 

De gemeente probeert duurzaamheid zoveel mogelijk onder de aandacht te brengen bij de 

organisatoren. De gemeente stimuleert o.a. het gebruik van de fiets, zo zijn er bij de grote 

evenementen voldoende plekken om de fiets te stallen. Ook denken we samen met organisaties 

mee met betrekking tot de nieuwe wetgeving over plastic wegwerp bekers en hoe hier uitvoering 

aan te kunnen geven. De organisator is uiteindelijk zelf verantwoordelijk om met de betreffende 

onderwerpen aan de slag te gaan. 
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